
Protokół Nr XXXIX/23 

z posiedzenia XXXIX Sesji Rady Gminy Regnów 

w dniu  16 marca 2023 roku 

 

Obrady rozpoczęto: 

                                                                                                     o godz.10.00 

                                                                                                      a zakończono 

                                                                                                      o godz. 12.10 

Ustawowa liczba radnych – 15 

Radnych obecnych            –  12 

Nieobecni: Darius Woszczyk, Andrzej Czerwiński, Bartłomiej Rzeżnicki 

 

Radni oraz sołtysi obecni na posiedzeniu swoją obecność potwierdzili na załączonej do 

protokołu liście obecności. 

 

Ponadto udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Mariusz Cheba                          - Wójt Gminy  

2. Alina Szczegulska                     - Skarbnik Gminy 

3. Agnieszka Rokicka-Bednarek  - Sekretarz Gminy  

4. Justyna Iwańska                      - pracownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej     

                                                        w Regnowie 

5. Jolanta Kordel-Wróblewska    - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Regnowie 

 

Punkt. 1 

Dot. Otwarcie sesji 

Trzydziestą dziewiątą Sesje Rady Gminy Regnów otworzył Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Sławomir Dudek, stwierdzając na podstawie listy obecności forum zdolne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Powitał przybyłych na sesję radnych oraz pozostałe osoby obecne na posiedzeniu. 

 



Punkt 2. 

Dot. Przedstawienie porządku obrad XXXIX Sesji Rady Gminy Regnów 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Dudek przedstawił porządek obrad XXXV Sesji Rady 

Gminy: 

1. Otwarcie Sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad XXXXIX Sesji Rady Gminy Regnów.  

3. Protokół z poprzedniej sesji Nr XXXVIII/2022 z dnia 27 stycznia 2023 roku.  

4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stop-

niach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu tery-

torialnego.  

5. Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny w 2023 r. oraz przed-

stawienie potrzeb w tym zakresie.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Re-

gnów na lata 2023 –2025.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Regnów na lata 2023-

2030.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie gminy Regnów na 2023”.  

10. Podjęcie uchwały sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o podjęcie uchwały przeciwko totali-

taryzmowi.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gmi-

ny Regnów na 2023 rok.  

14. Przedstawienie planów pracy Komisji Budżetu i Komisji Społecznej na 2023 rok.  

 

15. Przedstawienie harmonogramu pracy Rady Gminy Regnów na 2023 rok.  



16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-

2036.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok.  

18. Informacja o podmiotach oraz opinia prezesa sądu rejonowego dotycząca potrzeb w 

zakresie wykonywania przez nieletnich prac społecznych.  

19. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 

Rady Gminy.  

20. Sprawy różne.  

21. Zakończenie obrad XXXIX Sesji Rady Gminy Regnów.  

 

Do przedstawionego porządku nie zgłoszono uwag. 

 

 

 

Punkt 3. 

Dot. Protokół z poprzedniej sesji Nr XXXVIII/2023 z dnia 27 stycznia 2023 roku 

 

     Przewodniczący Rady poinformował, że protokół Nr XXXVIII/2023 z Sesji Rady Gminy 

Regnów z dnia 27 stycznia 2023 roku został wyłożony do wglądu poprzez opublikowanie 

na stronie internetowej oraz udostępniony w wersji papierowej w Urzędzie Gminy. 

Radni do protokołu nie wnieśli uwag i propozycji zmian.  

 

Punkt 4. 

 

Dot. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń  nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego 

 

 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń  nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 



terytorialnego przedstawiła skarbnik Gminy Alina Szczegulska oraz poinformowała, że 

sprawozdanie zostało przekazane wraz z materiałami na Sesję. Dodała, że od stycznia do 

sierpnia były cztery stopnie awansu zawodowego nauczycieli, natomiast od 1 września są 

trzy stopnie- nauczyciel początkujący, mianowany i dyplomowany.  Następnie przedsta-

wiła kwoty  dla poszczególnych stopni awansu zawodowego oraz nadmieniła, że w tym 

2022 roku nie było wypłaty dodatków uzupełniających. 

Do przedstawionego sprawozdania nikt nie zabrał głosu. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Punkt 5. 

 

Dot.  Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny w 2023 r. oraz 

przedstawienie potrzeb w tym zakresie 

 

 Wójt Mariusz Cheba poinformował, że sprawozdanie zostało przesłane wraz z ma-

teriałami na Sesję. Zwrócił uwagę, że zadania z zakresu wspierania rodziny wykonywane 

są przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. Poinformował, że  w ubiegłym roku 2 ro-

dziny były objęte pomocą asystenta rodziny oraz zauważył, że rodzin z roku na ok. uby-

wa. Oznajmił, że 1 dziecko umieszczone jest w rodzinie zastępczej, 1 dziecko w rodzinie 

spokrewnionej oraz 3 dzieci w domach dziecka. 

Radna Longina Wachwicz zwróciła się z zapytaniem o koszty poniesione na wspieranie 

rodziny. 

Wójt wyjaśnił, że łącznie na 5 dzieci wydatkuje się 76.207,00 zł, natomiast największa 

kwota wydatkowana jest na dom dziecka.  Zauważył, że komunikacja  z asystentem ro-

dziny jest dobra, a dzieci w szkole radzą sobie dobrze i zaadoptowały się. Jego zdaniem, 

powinniśmy edukować osoby dopiero później udzielać pomocy oraz stwierdził, że osoby 

korzystające z zasobów pomocy społecznej są rodzinami wielopokoleniowymi. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Punkt 6. 



Dot.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 

Regnów na lata 2023 –2025 

Uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Regnów na lata 

2023 –2025 przedstawiła Justyna Iwańska pracownik Gminnego Ośrodka Pomocy Spo-

łecznej w Regnowie. Poinformowała, że obowiązek wspierania rodzin przeżywających 

trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo-wychowawczych  jest zadaniem  własnym 

gminy. Program zawiera diagnozę rodzin objętych wsparciem Gminnego Ośrodka Pomo-

cy Społecznej w Regnowie, a także analizę SWOT. Głównym celem programu jest wspie-

ranie rodzin z terenu Gminy Regnów przeżywających trudności w wypełnianiu funkcji 

opiekuńczo-wychowawczych, a adresatami programu są  dzieci oraz rodzice zamieszkują-

cy na terenie Gminy Regnów, a także rodziny znajdujące się w trudnej sytuacji życiowej 

przeżywające trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo- wychowawczych. Koordyno-

wanie, organizowanie  i inicjowanie działań w ramach programu należy do zadań Gmin-

nego Ośrodka Pomocy Społecznej, a osobą koordynującą realizacje tych zadań jest kie-

rownik GOPS. Podmiotami odpowiedzialnymi za realizację jest Urząd Gminy, Rada Gmi-

ny, GOPS, Szkoła Podstawowa  i Gminny Dom Kultury. Środki na realizację programu po-

chodzą z budżetu gminy i budżetu państwa-programy rządowy, granty oraz dotacje ze-

wnętrzne. Dodała, że Wójt do 31 marca każdego roku składa Radzie Gminy sprawozdanie 

z realizacji zadań  z zakresu wspierania rodziny oraz przedstawia potrzeby w związku z 

realizacją tych zadań natomiast Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w  Regnowie spo-

rządza sprawozdania finansowo-rzeczowe z przedmiotowego zakresu i przekazuje je wo-

jewodzie w wersji elektronicznej z zastosowaniem systemu teleinformatycznego. Zauwa-

żyła, że obowiązek ustawowy oraz konieczność wspierania rodzin  zagrożonych proble-

mami bądź nie radzących sobie w pełnieniu funkcji opiekuńczo wychowawczych uzasad-

nia celowość przyjęcia przedmiotowej uchwały.  

Do przedstawionej uchwały nikt nie zabrał głosu.  

    Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały przyjęcia Programu Wspie-

rania Rodziny dla Gminy Regnów na lata 2023 –2025.  Wobec braku uwag i stwierdzeniu 

kworum przystąpiono do  głosowania. Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami ,,za” pod-

jęli uchwałę. 



     Uchwała Nr XXXIX/238/23 w sprawie przyjęcia przyjęcia Programu Wspierania Rodzi-

ny dla Gminy Regnów na lata 2023 –2025 wraz z imiennym wykazem głosowania stano-

wią załączniki do protokołu. 

 

Punkt 7. 

Dot.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości 

 

 Skarbnik Gmina Alina Szczegulska wyjaśniła, ze uchwała w sprawie określenia 

stawek podatku od nieruchomości jakie będą obowiązywały od 1 stycznia 2023 roku zo-

stała podjęta 29 listopada  ubiegłego roku. Po analizie zgodności z prawem Regionalna 

Izba Obrachunkowa stwierdziła nie ważność w punkcie dotyczącym, pomocy deminimis 

w związku z obniżeniem stawki od budowli służących zbiorowemu zaopatrzeniu w wodę i 

odprowadzeniu ścieków z 2% na o,oo5%. Dodała, że organ nadzoru zarzucił, że uchwała 

powinna zostać przesłana celem zaopiniowania do Urzędu Ochrony Konkurencji i Kon-

sumentów. W dalszej części poinformowała, że przedmiotowa uchwała została wysłana 

do Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów i w dniu 2 marca zostały przesłane za-

strzeżenia na które organ wykonawczy złożył stosowne wyjaśnienia.  Zauważyła, że dal-

sza korespondencja z Urzędem Ochrony Konkurencji i Konsumentów nie ma wpływu na 

skuteczność podjęcia niniejszej uchwały.  Zwróciła uwagę, że pomoc deminimis- projekt 

programu pomocowego przewidujący udzielanie pomocy podlega wyłącznie zgłoszeniu 

Prezesowi Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów, który w terminie 14 dni może 

wnieść zastrzeżenia dot. przejrzystości zasad udzielenia pomocy.  

Do przedstawionej uchwały nikt nie zabrał głosu.  

    Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  Wobec braku uwag 

i stwierdzeniu kworum przystąpiono do  głosowania. Radni w głosowaniu jawnym 12 gło-

sami ,,za” podjęli uchwałę. 



     Uchwała Nr XXXIX/239/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysoko-

ści stawek podatku od nieruchomości wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią 

załączniki do protokołu. 

 

Punkt 8. 

Dot. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Regnów na lata 

2023-2030 

 

     Sekretarz  Gminy Agnieszka Rokicka-Bednarek poinformowała, że zakończyły się prace 

nad opracowaniem strategii rozwoju Gminy Regnów na lata 2023-2030, która jest jed-

nym z podstawowych elementów w zarządzaniu i stanowi podstawę do prowadzenia 

długookresowej polityki rozwoju gminy. Zauważyła, że proces opracowania strategii 

trwał około roku i składał się z kilku etapów. Prace nad strategią zostały zainicjowane 

przyjęciem w kwietniu ubiegłego roku uchwałą o przystąpieniu do opracowania strategii. 

Następnie od 1 lipca do 31 lipca przeprowadzone były anonimowe badania ankietowe 

mieszkańców gminy i przedsiębiorców, na podstawie których dokonano analizy obecne-

go stanu i wyznaczono cele i kierunki rozwoju w perspektywie kilku lat. Kolejnym etapem 

były konsultacje z sąsiednimi gminami, mieszkańcami, lokalnymi partnerami społecznymi 

i gospodarczymi oraz z Wodami Polskimi, które trwały od 21 listopada do 30 grudnia. 16 

grudnia odbyły się spotkania konsultacyjne w Gminnej Bibliotece Publicznej w Regnowie 

oraz siedzibie urzędu. Dodała, że podczas konsultacji żadne uwagi nie wpłynęły oprócz 

uwag kosmetycznych od Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w War-

szawie- Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polski, które w całości zostały uwzględ-

nione w strategii. Nadmieniła, że na polecenie Regionalnego Dyrektora Ochrony Środo-

wiska w Łodzi została sporządzona prognoza oddziaływania na środowisko projektu stra-

tegii oraz uzyskana została pozytywna opinia Zarządu Województwa Łódzkiego. Ostatnim 

etapem jest uchwalenie strategii rozwoju gminy Regnów na lata 2023-2030. Kończąc wy-

powiedź podziękowała wszystkim radnym, sołtysom, kierownikom jednostek organiza-

cyjnych oraz mieszkańcom, którzy brali w pracach nad strategią.  



Wójt Gminy zabierając głos zwrócił uwagę, że  strategia rozwoju gminy jest dokumentem 

strategicznym, który odbiega od ram strategii dotychczasowej. W omawianej strategii 

wskazujemy kierunki rozwoju, które byśmy chcieli realizować ale nie wskazujemy kon-

kretnych działań inwestycyjnych. Analiza SWOT pozwoliła na pokazanie słabych oraz 

mocnych stron Naszej Gminy. Również podziękował za wkład w naszą strategie oraz 

wspólny rozwój. 

Do przedstawionej uchwały nikt nie zabrał głosu.  

    Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Gminy Regnów na lata 2023-2030.  Wobec braku uwag i stwierdzeniu kworum  

przystąpiono do  głosowania. Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami ,,za” podjęli 

uchwałę. 

     Uchwała Nr XXXIX/240/23 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Regnów na 

lata 2023-2030 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

Punkt 9. 

Dot. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bez-

domnymi oraz zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie gminy Regnów na 2023” 

 

    Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy informując, że ustawowym obowiązkiem spo-

czywającym na gminie jest zapobieganie bezdomności zwierząt przebywających na tere-

nie naszej gminy. Dodał, że nie chodzi tylko o psy czy koty ale  w tym roku prowadzone 

było 1 postępowanie w sprawie odebrania właścicielowi koni. Zauważył, że największym 

problemem  naszej gminy są psy. Projekt uchwały podlegał zaopiniowaniu przez lekarza 

weterynarii oraz instytucję i organizację zajmujące się bezdomnymi zwierzętami. Dodał, 

że jest podpisana umowa na opiekę nad zwierzętami, które uległy wypadkowi oraz na 

sterylizację i kastrację z lekarzem weterynarii, odłapywanie bezpańskich psów oraz za-

pewnienie schroniska dla tych zwierząt. Zauważył, że  koszty utrzymania psa w schroni-

sku z roku na rok rosną, a obecnie wynoszą  16 zł plus dodatkowe opłaty. Dodał, że jeśli 

nie będzie obowiązkowego  chipowania psów problem będzie narastał. Następnie poru-

szył temat zamknięcia schroniska w Wojtyszkach oraz problemu  z ulokowaniem zwierząt 



tam przebywających.  Podsumowując wypowiedź poinformował, że środki zaplanowane 

na ten cel wynoszą 48.000 zł.  

    Sołtys Ryszard Szymański zwrócił się z zapytaniem gdzie znajduje się firma odłapująca 

zwierzęta.  

    Wójt poinformował, że siedziba firmy znajduje się w Komorowie. 

    Do przedstawionej uchwały nikt nie zgłosił uwag ani zapytań. 

    Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

,,Programu zapobiegania bezdomności zwierząt domowych na terenie gminy Regnów” na 

2023 rok.  Wobec braku uwag i stwierdzeniu kworum przystąpiono do  głosowania. Radni 

w głosowaniu jawnym 12 głosami ,,za” podjęli uchwałę. 

     Uchwała Nr XXXIX/241/23 w sprawie przyjęcia ,,Programu zapobiegania bezdomności 

zwierząt domowych na terenie gminy Regnów” na 2023 rok wraz z imiennym wykazem 

głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

Punkt 10. 

Dot. Podjęcie uchwały sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych  

 

    Wójt Gminy zabierając głos poinformował, że wystąpiliśmy do Zarządu Dróg w Rawie 

Mazowieckiej o zaopiniowanie pozytywnie łącznie z załącznikami graficznymi odcinków  

bądź całych dróg celem zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych.  Zauważył, że progra-

my rządowe które się ukazują są nakierowane na skonkretyzowane drogi.  Oznajmił, że w 

tym roku złożony został wniosek na remont trzech odcinków dróg, który z uwagi na brak 

kategoryzacji tych dróg musiał zostać wycofany i zastąpiony nowym. Następnie przed-

stawił odcinki których dotyczy omawiana uchwała oraz oznajmił, że podjęta uchwała zo-

stanie przekazana do Marszałka Województwa Łódzkiego celem nadania numeracji dro-

gom. Dodał, że jeśli nie będzie środków na inne drogi niż gminne nie będziemy mieli fun-

duszy by realizować zadania.  

 Do przedstawionej uchwały nikt nie zgłosił uwag ani zapytań. 



    Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia zalicze-

nia dróg do kategorii dróg gminnych.  Wobec braku uwag i stwierdzeniu kworum przy-

stąpiono do  głosowania. Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami ,,za” podjęli uchwałę. 

     Uchwała Nr XXXIX/242/23 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych wraz 

z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

Punkt 11. 

Dot. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o podjęcie uchwały przeciwko 

totalitaryzmowi 

 

    Opinię w sprawie petycji o podjęcie uchwały przeciwko totalitaryzmowi przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji, skarg, wniosków i petycji Izabela Kornacka.  

    Do przedstawionej opinii nikt nie zgłosił uwag ani zapytań. 

    Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w rozpatrzenia petycji o 

podjęcie uchwały przeciwko totalitaryzmowi. 

    Wobec braku uwag i stwierdzeniu kworum przystąpiono do  głosowania. Radni w gło-

sowaniu jawnym 12 głosami ,,za” podjęli uchwałę. 

     Uchwała Nr XXXIX/242/23 w sprawie rozpatrzenia petycji o podjęcie uchwały prze-

ciwko totalitaryzmowi 

wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

 

 

Punkt 12. 

Dot. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego 

 

     Wójt Gminy zabierając głos poinformował, że nad ewentualnym wyodrębnieniem 

funduszu sołeckiego prowadzone były rozmowy na komisjach. Ustalono, że fundusz nie 

będzie wyodrębniony dla poszczególnych miejscowości. Zauważył, że musimy zabezpie-

czyć wkład własny na realizację projektu, a koszty realizacji inwestycji znacząco wzrosły. 



Wyraził nadzieje, że nie pominięta została żadna miejscowość w realizacji inwestycji, któ-

re wpłyną na życie kulturalne mieszkańców i poprawi życie społeczne, a gmina będzie się 

wspólnie rozwijać.  

    Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie funduszu sołec-

kiego.  Wobec braku uwag i stwierdzeniu kworum przystąpiono do  głosowa2nia. Radni w 

głosowaniu jawnym 12 głosami ,,za” podjęli uchwałę. 

     Uchwała Nr XXXIX/243/23 w sprawie funduszu sołeckiego wraz z imiennym wykazem 

głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

Punkt 13. 

Dot. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Regnów na 2023 rok 

 

     Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jolanta Staszewska przedstawiła plan pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2023 rok.  

Do przedstawionego planu pracy nie zgłoszono uwag. 

     Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Regnów na 2023 rok.  Wobec braku uwag i 

stwierdzeniu kworum przystąpiono do  głosowania. Radni w głosowaniu jawnym 2 gło-

sami ,,za” podjęli uchwałę. 

     Uchwała Nr XXXIX/244/23 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Regnów na 2023 rok wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią 

załączniki do protokołu. 

 

Punkt 14. 

 Dot. Przedstawienie planów pracy Komisji Budżetu i Komisji Społecznej na 2023 

rok 

 

    Plan pracy Komisji Budżetu przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu- Katarzyna 

Tkaczyk.  



    Plan pracy Komisji Społecznej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu- Longina 

Wachowicz. 

    Do przedstawionych planów pracy nie zgłoszono uwag bądź uzupełnień. Plany pracy 

stanowią załącznik do protokołu.  

 

Punkt 15. 

 Dot. Przedstawienie harmonogramu pracy Rady Gminy Regnów na 2023 rok 

 

    Harmonogram planu pracy Rady Gminy Regnów na 2023 przedstawił Przewodniczący 

Rady Sławomir Dudek.  

Do przedstawionego harmonogramu uwag i zmian nie zgłoszono. Harmonogram stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Punkt 16. 

 Dot. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2036 

 

     Skarbnik Gminy Alina Szczegulska przedstawiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Fi-

nansowej na lata 2023-2036 i poinformowała min. o zwiększeniu dochodów o kwotę 

190.983,32  zł z tytułu pozostałych dochodów, dotacji oraz zmniejszeniu z tytułu subwen-

cji oświatowej, zwiększeniu  wydatków o kwotę 209.062,27 w tym wydatków bieżących o 

kwotę 151.062,77 zł i wydatków majątkowych o kwotę 58.000,00 zł, zwiększeniu przy-

chodów budżetu o kwotę 18.078,95 zł, które po zmianie wynoszą 3.890.400,95 zł, a także 

przedstawiła dług gminy w 2023 roku i latach następnych oraz wskaźniki spłat zadłużenia 

oraz zmiany w zadaniach inwestycyjnych  z udziałem środków unijnych.   

    Do tematu nie zgłoszono uwag i zapytań. 

    Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany wielolet-

niej prognozy finansowej na lata 2019-2022.  Wobec braku uwag i stwierdzeniu kworum 

przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami ,,za” podjęli uchwa-

łę. 



    Uchwała Nr XXXIX/244/23 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2023-2027 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

Punkt 17. 

 Dot. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

 

Skarbnik Gminy Alina Szczegulska przedstawiła zmiany w budżecie, które polegają na: 

1) Zwiększeniu dochodów budżetu gminy Regnów na 2023 rok o kwotę 143.928,82zł 

poprzez wprowadzenie:  dotacji na Kartę Dużej Rodziny zgodnie z decyzją z Łódzkiego 

Urzędu Wojewódzkiego kwota 24,00 zł, wpływów z pozostałych dochodów dotyczących 

postanowienia o rozgraniczeniu działek kwota 3.143,00 zł, wpływy z lat ubiegłych kwota 

1,00 zł, dochodów jst związanych z realizacją zadań zleconych ustawami kwota 2,00 zł, 

kapitalizacji odsetek bankowych od lokat kwota 15.000,00 wpływów z lat ubiegłych 

/rozliczenie pod VAT/ kwota 108.028,00 zł, środków z tytułu zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkohol kwota 7.041,25 zł, środków z UE na realizację projektu CUŚ DOBREGO  

zgodnie z porozumieniem z powiatem rawskim kwota 8.832,09 zł, pozostałych odsetek 

od zwrotu świadczeń rodzinnych kwota 60,00 zł, zwrotu świadczeń rodzinnych zgodnie z 

decyzja GOPS kwota 1.797,48; 

2)  Zmniejszeniu dochodów o kwotę 3.232,00 zł z tytułu subwencji oświatowej; 

3) Zwiększenie wydatków budżetu gminy Regnów na 2023 rok o kwotę 162.007, w tym 

zwiększeniu wydatków na: wydatki statutowe- Karta Dużej Rodziny kwota 24,00 zł, 

modernizację drogi wewnętrznej w miejscowości Rylsk kwota 58.000,00, wydatki 

statutowe- zakup usług  kwota 5.000,00, wydatki statutowe -zakup usług w 

Rozdziale75095 kwota 9.174,00 zł, wydatki statutowe -szkolenia w Rozdziale 75412 

kwota 5.000,00 zł, wydatki statutowe- zakup usług i materiałów w Dziale 80101 kwota 

30.000 zł, przeciwdziałanie alkoholizmowi-wydatki statutowe kwota 25.120,20 zł, 

wydatki statutowe w Dziale 85219 kwota 5.000,00 zł, realizację projektu CUŚ DOBREGO 

wydatki z udziałem środków z UE kwota 8.832,09 zł, wydatki statutowe zwrot świadczeń 

rodzinnych z odsetkami z lat ubiegłych kwota 1857,48 zł, wydatki statutowe na 

wykonanie inwentaryzacji zbiorników bezodpływowych kwota 14.000 zł; 



4) Zmniejszeniu wydatków o kwotę 3.232,00 zł z tytułu wynagrodzeń i pochodnych w 

związku ze zmniejszeniem subwencji oświatowej; 

5) Przeniesieniu wydatków o kwota 85.952,00 zł z wydatków majątkowych na wydatki 

majątkowe z udziałem środków z UE; 

6) Uaktualnieniu tabeli na zadania inwestycyjne o kwotę 6.712.432 zł; 

7)  Różnica między dochodami i wydatkami stanowi planowany deficyt budżetu w 

wysokości 3.747.300,95zł, który zostanie pokryty nadwyżką budżetową z lat ubiegłych w 

kwocie 907.000,00 zł, środkami z lokat dokonanych w latach ubiegłych w wysokości 

1.209.322,00 zł, 

przychodami pochodzącymi ze szczególnych zasad wykonania budżetu określonych w 

ustawie o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi w kwocie 

18.078,95 zł, przychodami pochodzącymi z niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi 

w odrębnych ustawach oraz wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 

1 pkt 2 i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem 

tych środków w wysokości 90.000,00 zł oraz przychodami pochodzącymi z zaciągniętych 

kredytów w kwocie 1.522.900,00 zł; 

8) Ustaleniu przychodów w łącznej wysokości 3.890.400,95 zł i rozchodów budżetu w 

łącznej wysokości 143.100,00 zł;  

9) Uaktualnieniu dochodów z tytułu opłat z tytułu zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych i wydatki budżetu na realizację zadań ujętych w gminnym programie 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz gminnym programie 

przeciwdziałania narkomanii; 

10) Uaktualnieniu wydatków budżetu obejmują wydatki na projekty i programy realizowane 

ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej i źródeł zagranicznych nie 

podlegających zwrotowi (art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy); 

11) Zmniejszeniu dochodów budżetu państwa związane z realizacją zadań zleconych gminie z 

zakresu administracji rządowej o kwotę 2.000,00 zł;  



12) Dochody po zmianach wynoszą 12.122.166,29 zł, natomiast wydatki po zmianach 

wynoszą 15.869.467,24 zł. 

 

     Do w/w tematu nie zgłoszono innych zapytań i uwag. 

     Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2023 rok.  Wobec braku uwag i stwierdzeniu kworum przystąpiono do  głoso-

wania. Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami ,,za” podjęli uchwałę. 

    Uchwała Nr XXXIX/245/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok wraz z 

imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

Punkt 18. 

 Dot. Informacja o podmiotach oraz opinia prezesa sądu rejonowego dotycząca 

potrzeb w zakresie wykonywania przez nieletnich prac społecznych 

 

 Informacje przedstawiła Sekretarz Gminy Agnieszka Rokicka-Bednarek. Poinfor-

mował, że wpłynęła opinia od Prezesa Sądu Rejonowego w Rawie Mazowieckiej w zakre-

sie wykonywania prac  społecznych przez nieletnich w 2023 roku. W opinii wskazane jest 

zapotrzebowanie na prace dla jednego nieletniego w wymiarze 20 godzin przy pracach 

porządkowych i pomocniczych. Dodała, że jest to nowy obowiązek wynikający z Rozpo-

rządzenia Ministra Sprawiedliwości w sprawie podmiotów na rzecz których wykonywane 

są przez nieletnich prace społeczne. Biorąc pod uwagę wysłaną opinie Wójt Gminy wy-

znaczył takie podmioty, gdzie ewentualnie taka osoba mogłaby wykonywać takie prace 

społeczne wskazując teren przy Urzędzie Gminy. Informacja o wyznaczeniu podmiotu 

została przesłana do Prezesa Sądu oraz Kierownika Zespołu Kuratorskiej Służby Więzien-

nej. Dodała, że kontaktowaliśmy się  z sądem i dostaliśmy zapewnienie, że wykonywanie 

prac przez jednego nieletniego dotyczy całego powiatu i jest małe prawdopodobieństwo, 

że taka osoba nieletnia będzie wykonywała te prace u nas. Poinformowała również, że 

przepisy zobligowały Wójta do przedstawienia Radzi informacji o wyznaczonych podmio-

tach oraz o przedstawienie opinii prezesa sądu.  



    Wójt Gminu zabierając głos dodał, że ma nadzieje, że osoba nieletnia do nas nie trafi i 

nie będzie wykonywała prac na terenie naszej gminy.   

 

Punkt 19. 

 

Dot. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady Gminy. 

    Wójt poprosił o połączenie punktu 19 i 20, w związku z dużym zakresem omawianych 

spraw na komisjach, a następnie: 

- wyraził nadzieje, że uchwała w sprawie podatku od nieruchomości stanie się ostatecz-

na. Pomoc de minimis jest szeroko rozumiana i zauważył, że  nie mamy innego podmiotu 

który wykonywał by  zadanie własne gminy w zakresie dostawy wody. Poinformował, że 

w piątek była awaria sieci wodociągowej  w Podskarbicach Szlacheckich, gdzie wody nie 

było dwa dni. Zauważył, że musimy zrobić wszystko by poprawić infrastrukturę wodocią-

gową. Dodał, że w tym roku czeka duża inwestycja jaką jest wymiana wodociągu w Re-

gnowie. Zauważył, że ubytki i awarie wody spowodowane są nieszczelnością wodociągu. 

Poprosił o wsparcie przy realizacji tej inwestycji. 

-dobiega końca etap uzgadniania realizacji inwestycji- budowa stacji uzdatniania wody. 

W przypadku uzyskania pewności, że w danym miejscu jest woda dobrej jakości i geolog 

będzie badał złoża to do końca roku uda się wykonać koncepcje tej inwestycji. Dodał, że 

w tym roku chciałby wykonać przegląd zasuw 

- nie ma jeszcze rozstrzygnięcia wniosków grantowych, które zostały złożone 

- nie ma pozwolenie na budowę wodociągu  w Podskarbicach Szlacheckich 

-  jak najszybciej planowane jest ogłoszenie przetargu na wodociąg w Regnowie i Pod-

skarbicach Szlacheckich.  

-w przyszłym tygodniu odbędzie się spotkanie dotyczące wykonania dokumentacji pro-

jektowej dla przydomowych oczyszczalni ścieków. 

    Sołtys Albina Krzemińska zapytała się kiedy będą nowe oczyszczalnie i jakie będą koszty 

ich wybudowania 



    Wójt odpowiadając na pytanie wyraził nadzieje, że do końca sierpnia inwestycja zosta-

nie zrealizowana a na dzień dzisiejszy koszt budowy to ok. 24.000,00 zł z czego 75% dofi-

nansowania. Dodał, że  od pierwszego stycznia jest obowiązek ewidencji zbiorników bez-

odpływowych oraz przeprowadzenia inwentaryzacji 

- bieżące remonty dróg odbędą się za 2-3 tygodnie. Dodał, że w związku z budową gazo-

ciągu i protokołami zerowymi drogi w Rylsku, Rylsku Dużym i Sowidole po zakończeniu 

inwestycji w przypadku uszkodzeń zostaną naprawione przez wykonawcę 

    Radna Renata Wodnicka zapytała czy jest możliwość przyspieszenia terminu melioracji 

rowu, gdyż tereny są zalane.  

    Sołtys Albina Krzemińska dodała, że mieszkańcy obawiają się kar związanych z kontro-

lami w sprawie dopłat 

    Wójt oznajmił, że zdaje sobie sprawę dotyczącą wyczyszczenia całego cieku. Poinfor-

mował, że wykona telefon do Dyrektora Wód Polskich w Łowiczu oraz wraz z Panem 

Przewodniczącym będziemy interweniować w tej sprawy. 

    Przewodniczący Sławomir Dudek dodał, że pismo które skierowane zostało do Wód 

Polskich zostało przekazane do posła Wojciechowskiego i czeka na pomoc w tym zakre-

sie. 

    Radna Małgorzata Biedrzycka zabierając głos przekazała prośbę mieszkańców i rodzi-

ców Annosławia dotyczącą godzin przywozu dzieci i rotacji w tym zakresie.  

    Dyrektor Jolanta Kordel-Wróblewska wyjaśniła, że każda zmiana powoduj, że ktoś inny 

jest pokrzywdzony i dodała, że dzieci które przyjeżdżają pierwsze odjeżdżają pierwsze. 

Ustalone zostało, że dowóz w tym roku pozostanie bez zmian, ale rozważymy sugestie w 

sierpniu. Poinformowała, że zakupionych jest 125 biletów, z czego 37 są to bilety jedno-

stronne.   

    Radna Małgorzata Biedrzycka zwróciła uwagę, że  trzeba wziąć po uwagę drugą stronę 

i wyszła z propozycją wprowadzenie cyklicznych corocznych zmian. 

    Dyrektor Jolanta Kordel-Wróblewska dodała, że rozważy tą sytuację i zwróciła uwagę, 

że nie można opóźnić porannego dowozu z uwagi na dostosowanie do autobusu liniowe-

go. 

    Radna Jolanta Staszewska zapytała o nawierzchnie na wiadukcie do Rylska. 



    Wójt oznajmił, że nie jego rolą jest wypowiadanie się za Zarząd Dróg, ale z informacji 

uzyskanych nawierzchnia na wiadukcie ma być remontowana w tym roku.  

O 12.00 sesje opuściła sołtys Albina Krzemińska.  

    Radna Katarzyna Tkaczyk zapytała o drogę w Regnowie  

    Wójt  Mariusz Cheba wyjaśnił, że to jest droga powiatowa i czekają na rozstrzygnięcia 

naboru wniosków. Dodał, że jeśli odcinki powiatowe zostałyby wykonane praktycznie 

wszystkie ciągi dróg zostałyby zrobione.  

    Radna Katarzyna Tkaczyk zapytała czy wiatraki będą stawiane przez firmę która się tym 

zajmowała czy będzie inna firma. 

    Wójt wyjaśnił, że 3 turbiny buduje pracownia z Warszawy i oni są właścicielem całego 

projektu. Inwestycja została zrealizowana i czekamy na realizację turbin na drugiej stro-

nie i budowę kabla energetycznego.  

 

Punkt 20. 

Dot. Sprawy różne 

 

Punkt 21. 

 

 Dot. Zakończenie obrad XXXIX Sesji Gminy Regnów 

 

    W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXIX Sesja Rady Gminy Regnów na po-

wyższym została zakończona. 

 

              Przewodniczący Rady Gminy  

 

         Sławomir Dudek 

      Protokolant  

Judyta Szydłowska 

 

 

 
 


